
 

 

 

INITIATIVÄRENDE 

Under regionfullmäktige ställde undertecknad frågan till regionstyrelsens 

ordförande om den upphandling som pågått utan ramavtal för inhyrd 
sjukvårdspersonal som genererade enligt uppgift en kostnad på 100 miljoner 

kronor.   
 
I svaret framkom att informationen om upphandling utan ramavtal inte 

kommit högsta politiska ledning till del. Det bekymrar mig att ett ramavtal 
för en av våra absolut högsta utgifter saknas och att politisk ledning inte 
informerats.   

 
Med anledning av det framkomna föreslår jag;  

Regionstyrelsen ska få en djupgående information och möjlighet till 
kommunikation i frågan om uteblivet ramavtal för köp av inhyrd personal.   
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